
Eurodeputowani za budową lotniska w Obicach | 1

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Eurodeputowani za budową lotniska w
Obicach | 1

20 lipca 2007

Eurodeputowani za budową lotniska w Obicach

Z udziałem posła do Parlamentu Europejskiego Czesława Siekierskiego, prezydenta Wojciecha Lubawskiego, marszałka
Adama Jarubasa oraz członka Zarządu Województwa Marcina Perza  odbyła się konferencja prasowa w sprawie lobbingu
na rzecz lotniska w Obicach.  Czesław Siekierski przedstawił pisma do Jacquesa Barrota – wiceprzewodniczącego Komisji
Europejskiej i Danuty Hübner  – Komisarz Unii Europejskiej ds. Polityki Regionalnej, w których polscy eurodeputowani
przedstawiają argumenty za budową lotniska regionalnego w Obicach.
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Czesław Siekierski przedstawił pisma do Jacquesa Barrota – wiceprzewodniczącego Komisji Europejskiej i Danuty Hübner 
– Komisarz Unii  Europejskiej ds. Polityki Regionalnej, w których polscy eurodeputowani przedstawiają argumenty za
budową lotniska regionalnego w Obicach. Pisma sygnowane są przez posłów: Czesława Siekierskiego, Andrzeja Szejnę,
Adama Bielana, Janusza Onyszkiewicza oraz Bogusława Sonika. W piśmie do Pani Komisarz czytamy: „Uprzejmie prosimy
Panią Komisarz o uwzględnienie projektu budowy Regionalnego Portu Lotniczego Kielce jako inwestycji kluczowej dla
rozwoju Województwa Świętokrzyskiego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego
na lata 2007 – 2013.(…) Wykonane na potrzeby studium wykonalności analizy rynku potwierdzają, że istnieje znaczący
popyt na usługi lotnicze w regionie świętokrzyskim. W „słabym” scenariuszu poziom prognozy pasażerów osiągnie 762
tysiące do 20014/15, a do przełomu 2034/35 – 1,9 miliona.
W scenariuszu „silnym” poziom pasażerów osiągnie 1,4 miliona do 2014/15 z tendencją wzrostową do 5,1 miliona na
przełomie  2034/35.  (…)  Projekt  budowy lotniska  jest  również  bardzo  mocno popierany  przez  lokalną  społeczność.
Uprzejmie prosimy zatem Panią Komisarz jako przedstawiciela Unii  Europejskiej o wysłuchanie głosów mieszkańców
jednego z najsłabiej rozwiniętych regionów Unii Europejskiej, o skuteczne wsparcie i umożliwienie rozwoju w Zjednoczonej
Europie”.

 


